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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 14. januar 2015 stil-

let følgende spørgsmål nr. 389 (Alm. del) til ministeren for sundhed og fore-

byggelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Daniel 

Rugholm (KF). 

 

Spørgsmål nr. 389:  

’’Jf. Sundhedsstyrelsens brev af 4. februar 2013 til alle kommuner om mis-

brugsbehandling, bedes ministeren forklare, hvordan og hvornår Ministeriet 

for Sundhed og Forebyggelse agter at foretage en evaluering af om den så-

kaldte "50 procent på buprenorphin målsætning" blandt landets stofmisbrugere 

er opfyldt.” 
 

Svar: 

Sundhedsstyrelsen vil så snart indberetningen af data for 2012, 2013 og 2014 

er afsluttet, jf. besvarelsen af spørgsmål 387, følge op på hvor mange perso-

ner med et stofmisbrug, der er sat i behandling med buprenorphin bl.a. med 

henblik på, om der er behov for, at enkelte kommuner skal redegøre for deres 

behandling. 

 

Der er ikke planlagt en decideret evaluering af om hvorvidt buprenorphin skal 

være førstevalgspræparat til opioidafhængige. 

 

Jeg kan i øvrigt henvise til mine svar på alm del spørgsmål 387 og 388. 

 

 

 

Med venlig hilsen 
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